
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 50. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 listopada 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sprawiedliwości, prokuratora generalnego Zbigniewa Ziobry 

Szanowny Panie Ministrze! 

Według najnowszych statystyk Ministerstwa Sprawiedliwości w 2016 r. proces średnio trwał 4,7 miesiąca, 

w I połowie 2017 r. – już 5,4 miesiąca. Sądy gorzej radzą sobie z opanowaniem wpływu spraw: w I połowie 

2017 r. to było na poziomie 97%, czyli sądy nie załatwiły wszystkich spraw, które wpłynęły; a w 2016 r. to 

było na poziomie 101,9%, czyli sądy załatwiły wszystkie sprawy, które wpłynęły, i dodatkowo sprawy zale-

głe. Z kolei średni czas trwania spraw niezałatwionych wynosi teraz 8 miesięcy, a w 2016 r. wynosił 7,4 mie-

siąca. 

W związku z powyższym proszę Pana Ministra o informację, czy są planowane przez ministerstwo dzia-

łania w tej sprawie? 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 
 


